



تسهل منصة الفودُووتشُ الرقمية التنبؤية انتقال المعلومات بين الجهات الرقابية والمؤسسات الغذائية ومقدمي الخدمات لهذه المؤسسات والمستهلكين،وذلك عبر استخدام الرقابة الرقمية الذكية وتحليل البيانات حيث ستمكنك هذه المنصة من تتبع الأغذية ومكوناتها التغذوية بشكل متميز



يتمكن المشرف الصحي من مراقبة سلامة الغذاء بطريقة سهلة باستخدام خ*لمية* التدقيق الذكي من خلال منصة فودووتش حيث يمكنه توثيق سجلاته اليومية بلا أور<mark>ق</mark> مع اتخاذ الإجراءات التصحيحية بسرعة وسلاسة عبر المنصة



••• عند استلام المواد الغذائية سيقوم المشرف لصحى

 • بمراقبة مركبات نقل الغذاء للتأكد من ساهته وسيتواصل مع الموردين عبر المنصة عند عدم مطلقة الشحنات.



عبر الربط المباشر لشركات التدريب مع المؤسسات الغذائية من خلل المنصة يتم تسجيل المشرفين الصحيين واختيار شركات التدريب المعتمدة وأفضل المدربين كما ويتم منح الشهادات الإلكترونية الموثوقة من خلالها.





schoo

لإصدار تصريح نشاط غذائي في الفعاليات أو تصريح مركبةبيع أغذية أو تصريح لإدارة مقصف مدرسي وغيرها يمكن التقيم مباشرةً عبر المنصة حيث سيساهم الإصدار الآلي للتصاريح في خفض التكلفة بصورة فعالة



وستعتمد مركبات نقل الأغذية مباشرة عبر المنصة وذلك للتأكد من سامة الأغذية التي يتم نقلها



Salad Dish-



🞇 🖊 رمز الاستجابة السريعة

ستتمكن المؤسسات الغذائية من معفة المزد عن المودين عبر مسح رمز ا لاستجابة السرعة حيث ستتمكن من اختيار الموردين متميزي الأداء حسب درجة التقييم الممنوحة لهم.

calories

### الحاسبة الذكية للسعرات الحرارية 🖌 🔤

لاختيار الغذاء الذي يلبي الحاجات التغذوة من آلاف الأصناف الغذائية ولحساب السعرت الحرارة للوجبات عبر المنصة ستتمكن المؤسسات الغذائية من استخدام الحاسبة الذكية للسعرت الحرارية بغض توفير خيارت أفضل من الأغذية والتي تلائم الأوضاع الصحية للمستهلكين.



https://foodwatch.dm.gov.ae/









The Foodwatch predictive platform facilitates the transfer of information between government entities, food establishments, its service providers and consumers. Through the use of smart digital control and data analysis, the platform will be able to trace all food products and their nutritional components in an effective way.



The PIC can easily monitor food safety measures using the self-inspection feature through the Foodwatch platform where they will also be able to maintain daily digital records and to swiftly make any corrective actions.





••• When receiving Food items , the PIC will monitor

the food delivery vehicle to ensure its safety and communicate with suppliers through the platform when there are shipment inconsistencies.





By directly linking training companies with food establishments through the platform, PICs can be registered and approved training centres with the best trainers can be chosen in order to receive authenticated E-certificates.

## Smart Permit

For permit issuance of a food activity for an event, food truck, school cafeteria, or any other type of permit; you can apply directly from the platform to reduce the time and cost through the Smart Permit feature.

Food delivery vehicles are authenticated directly through the platform to ensure the safety of the food being transported

# scanning the QR Code

Salad Dish

Food establishments can learn more about suppliers by scanning the QR Code. Food establishments will be able to choose exceptional performing suppliers based on the grade awarded to them.

Calories



### Smart Calorie Calculator

To choose the meal that satisfies their nutritional needs from thousands of dishes and to calculate calories through the platform, Food establishments will be able to use the Smart Calorie Calculator to provide the best choice of dishes that suits the consumer's health needs.

The Foodwatch Platform connects all of those involved in the food chain through a trusted digital platform to streamline businesses and activities between all stakeholders







